
Commissievergadering Staten MME Utrecht 25 juni 2018 

Namens de Klankbordgroep N233 (Rondweg-Oost) 

 

Dank voorzitter voor de mogelijkheid om namens de klankbordgroep N233 in te spreken bij de 

commissievergadering. 

U heeft het advies van de klankbord groep ontvangen en mondeling wil ik nog graag een paar punten 

toelichtten. 

Allereerst willen we met nadruk de eerste alinea’s onder uw aandacht brengen van het advies. Dat 

gaat over de procedures en het proces gedurende de afgelopen 3 jaar. Door vele wisselingen en ons 

inziens slechte overdracht intern bij de provincie, is er veel wantrouwen gegroeid naar de provincie 

in deze casus. Wij hopen dat voor de verdere voortgang er duidelijke afspraken vooraf worden 

vastgelegd, zodat wanneer er wisseling van de wacht is bij de provincie er geen misverstanden 

ontstaan naar de inwoners die zich als vrijwilliger hebben aangemeld om mee te denken over hun 

leefomgeving. Met andere woorden zorg voor een eenduidig en transparant proces  

Als klankbord groep willen wij enerzijds het inhoudelijke perspectief en anderzijds vanuit het 

perspectief van het proces op het voorliggend ontwerpbesluit reageren. 

Vanuit de inhoud is het verbeteren van de leefbaarheid en de ruimtelijke kwaliteit van de 

woonomgeving het belangrijkste. Een andere dan de ongelijkvloerse kruising bij de Prins Clauslaan 

past daar niet bij.  

Zoals u kunt lezen in het advies van de Klankbordgroep N233 is er binnen de klankbordgroep geen 

eenduidig advies aangaande de verbreding. Een deel van de inwoners gaat er vanuit dat wanneer de 

flankerende maatregelen worden genomen door de gemeente Veenendaal, en mogelijk een 

snelheidsverlaging op de rondweg Oost door de provincie, de doorstroming voldoende zal worden. 

Een deel van de klankbordgroep meent dat een verbreding tot de Pr Clauslaan mogelijk nodig is maar 

zeker niet op maaiveldniveau! Wij willen hier nogmaals onze zorg uitspreken over de gevolgen voor 

de aanwonenden tav 2x2 op maaiveld niveau. Een verdiepte ligging  bij een 2x2 met een afbuiging in 

oostelijke richting ( t.h.v.) Van Essenlaan is dan een mogelijkheid. 

Daarnaast is een eenduidig en transparant proces belangrijk. Gemeente en provincie zouden 

gezamenlijk voor het algemeen belang van de burgers en omwonenden van de Rondweg van 

Veenendaal moeten besluiten. Het algemeen belang (doorstroming, bereikbaarheid en veiligheid) en 

dat van de omwonenden (leefbaarheid) zijn alleen gediend bij een ongelijkvloerse kruising. Geen 

enkel proces tussen provincie en gemeente zou dat in de weg moeten staan. Doe een beroep op de 

partijen om politieke en financiële beweegredenen ondergeschikt te maken aan het algemeen belang 

en de leefbaarheid en te kiezen voor een ongelijkvloerse kruising. 

Wij hopen dat het niet zal gaan om gelijk te krijgen in het debat, maar dat voorop staat dat het voor 

iedere inwoner van de provincie Utrecht en daarmee voor de Veenendaals bevolking gaat om de 

gezondheid (milieu en geluid) centraal te stellen. 

 

 


